
SCHŮZE OSADNÍHO VÝBORU VŠEDOBROVICE A ŠTIŘÍN 
Datum: 21.5.2024 

Přítomní: Mgr. Petr Pělucha,  Ing.  Jana Kohlová, Marie Dukátová, Ivan Bjalončik, Hana Líznerová, 
Monika Černá 

Omluven: Jaroslav Beránek 

Hosté: Marie Čekalová, Gabriela Hejmová, Leona Stránská, Michaela Valentová 

Úkoly a podněty z 25.1.2024 OV: 

1/ Vady a nedodělky po výstavbě kanalizace 

• V Šalvějové ulici došlo k plošnému uhutnění soukromé louky (parc. č. 216/5, 88 k.ú. Šiřín), 
z které nyní stéká voda do zanesených příkopů a dále voda neodtéká ucpanou trubkou pod 
komunikací v Šalvělové ulici. Při vyšších srážkách dochází k zaplavení celé komunikace a 
přilehlých výsadeb jabloní. Na soukromých pozemcích byla odvezena ornice a nebylo znovu 
zatravněno. 

o Stále plam, nebylo vyřešeno. Obec je informovaná, ale stále se čeká na dodavatele. 

• Ulička mezi p. Kalinovou a Čekalovými (p.č.624 k.ú. Šiřín)- výkopy nebyly řádně uhutněny a 
v místě výkopů slehla zemina, čímž se stala travnatá cesta značně nerovná a v některých 
místech nesekatelná.  Nebylo znovu zatravněno. 

o Stále nebylo vyřešeno. Paní Čekalová dorovnává propadliny, žádáme o nové 
zatravnění cesty. Obec byla informována.  

• Ve Vnitřní ulici byly během stavby zaneseny odvodňovací příkopy, které nebyly stavbou 
vyčištěny. 

o Dle sdělení Marie Dukátové bylo zanesení vyčištěno,  ale některé žlaby byly stavební 
firmou vytrženy a nejsou výškově dorovnány, nutno řešit.  

• Oprava elektroinstalace uvnitř hasičské zbrojnice, která vznikla během realizace projektu 
kanalizace. Elektrické vedení je v liště po povrchu omítky. Nutno skrýt pod omítku! 

o Obec Kamenice byla informována. Stále trvá. 

2/ Nezbytné projekty: 

• Vnitřní – co nejdříve zrealizovat asfaltový povrch, tak jak bylo slíbeno, že bude provedeno po 
realizaci kanalizace.  

o Potřeba trvá. Nutno vznést dotaz na rozpočet a výhledový rozpočet, zda se stavbou 
Vnitřní ulice počítá v nejbližších letech. Zodpovídá Petr Pělucha. 

• Šiřín – v roce 2024 zrealizovat aspoň dočasnou zpevněnou krajnici v úsecích: zámek Šiřín - 
Šiřínská stodola a zámek – Všedobrovická hráz. Žádáno opakovaně.  

o Nutno vznést dotaz na rozpočet a výhledový rozpočet, zda se stavbou chodníku 
počítá v nejbližších letech. Zodpovídá Petr Pělucha. 
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• Pokračovat v přípravě projektu a následné realizace – chodník Všedobrovice – Šiřín. 
Opakovaně upozorňujeme na špatnou a nebezpečnou dopravní situaci kvůli absenci chodníku 
v osadě Šiřín!  

o Nutno vznést dotaz na rozpočet a výhledový rozpočet, zda se stavbou chodníku 
počítá v nejbližších letech. Zodpovídá Petr Pělucha. 

o V současnosi během zvýšené dopravní zátěže kamionovou dopravou kvůli objížďce 
přes Všedobrovice a Šiřín, jsou rozjeté krajnice, a je zde velké nebezpečí (např. u 
Žižků) sjem kamionu ze silnice do soukromých zahrad. Nutno řešit ve spolupráci se 
správou silnic Středočeského kraje. 

• Převedení pozemků cest, chodníků a komunikací v majetku Úřadu pro zastupování státu, 
které byly v majetku zámku Šiřín, do majetku obce Kamenice, tak aby nebyla zamezena 
průchodnost cest kolem parku a nebyla zamezena možnost realizace chodníků ve Šiříně. 

o Trvá. Dotaz na pana starostu Čermáka, zda o uvedeném jednal a s jakým výsledkem? 

3/ Plán na rok 2024: 

• Instalace dřevěných herních prvků u hasičárny dle schváleného návrhu osadním výborem. 

o Trvá. 

• Realizace podia a chodníku kolem hasičské zbrojnice.  

o Z důvodu hnízdění labum v blízkosi HZ byla zrušena brigáda.  Pán místostarosta 
Valášek nabídl k pomoci realizace technické služby - bude realizováno později v roce. 

• Realizace venkovní zásuvky a osvětlení pódia. 

o Trvá, z důvodu hnízdění labum v blízkosi HZ bude realizace přesunuta později v roce 
2024. 

• Doplnění mobiliáře u HZ – nutné finanční prostředky od obce (cca 6 masivních lavic, odhad 
nákladů na materiál cca 40 000-50 000,- Kč). 

o Stávající lavice jsou shnilé a nebezpečné. Potřeba nových lavic trvá. 

• Realizace chodníků z Ringhofferovy ulice k hasičské zbrojnici a od autobusové zastávky ve 
Všedobrovicích. 

o Trvá. 

• Oprava autobusové zastávky ve Všedobrovicích! Nutná oprava omítky včetně podříznum 
v místě vzlínající vlhkosi. 

o Oprava zastávky právě probíhá. 

• Osadní výbor nachystá návrh na umístění výsadeb 15 ks stromů, které jsou předepsány obci 
jako náhradní výsadba za vykácené stromy při čištění Dolního Všedobrovického rybníka. 
Výsadba podzim 2024. 

o Trvá. Zodpovídá Jana Kohlová. 

4/ Otázky a další podněty: 
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• Pravidelně stojící linkový autobus u hasičské zbrojnice - jaké má oprávnění k stání?   

o Již neparkuje. 

• Nutnost označení zákazu parkování na plochách zeleně u sila ve Šiříně. Zeleň je soustavně 
ničena parkujícími auty 

o Neřešeno. Nyní se parkuje i naproi na soukromé louce. Usilujeme o informaivní 
značku – zákaz parkování na plochách zeleně.  

• Vyčištění náletové zeleně na hrázi Šiřínského rybníka, která již konkuruje nově vysázené aleji. 

o Ze Šalvějové ulici není vidět v místě výjezdu, oslovit pana referenta Lukáše Sagalince 
k urychlenému řešení situace.  Zodpovídá Jana Kohlová. 

• Upozorňujeme na nebezpečné rozlámané stromy na hrázi Šiřínského rybníka.  

o Upozorňujeme opakovaně. Úkol trvá,  čeká se na entomologický průzkum. 

• V ulici Řepčická navrhnout pás pro pěší (inspirace obec Doubravčice – Českobrodská ulice) 

o Trvá 

 

5/ Plánované akce v roce 2024: 

7.9.2024 – loučení s létem – již tradiční foodfesival 

26.10.2024 – podzimní brigáda  

30.11.2024 – Rozsvěcení vánočního stromu a Mikuláš 

V rámci debaty o Šiřínském zámku na sociální sím, byl osadní výbor byl osloven k organizování peice 
k zámku. - Antonín Pařízek, 17.5.2024 whatsup  

OV: Nyní již nemá smysl organizovat peici tohoto druhu. Čas, kdy se mohlo tohoto prostředku využít, 
již není, vhledem k časovému vývoji dražby zámku. 
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6/ Nově projednávané body 21.5.2024:  

6.1. Na území Všedobrovic a Šiřína se vyskytují suché stromy nebo dožívající stromy, které je nutno 
z bezpečnostních důvodů vykácet: 

• 2 břízy u Hůrků ve Šiříně (Želivecká ulice) na Želivecké ulici  

• 2 břízy před Poláčkovými pod Všedobrovickou hrází (již na ně bylo upozorňováno 
opakovaně.  

• 1 výsadba lípy na Všedobrovické hrázi 

• 1 strom za separačním hnízdem.   

• Pod autobusovou zastávkou ve Všedobrovich je suchá výsadba, která byla realizována 
sponzorsky – nutno obnovit strom za strom! 

• Velký suchý jasan na soukromém pozemku pana Burgera.  

6.2. Upozorňujeme obec, že na soukromém pozemku  pana Burgera  je nezakrytý nebezpečný výkop a 
pohozená čerpací šachta. Pozemek je dlouhodobě neudržovaný. Pokud je tato čerpací šachta pořízená 
z dotace a v majetku obce, je třeba ji zajisit.  

6.3. Marie Čekalová navrhla, aby se u křížku u silnice opravil plůtek, odstranily nálety a zmladily keře, 
odstranil beton od výstavby kanalizace. Akutní stav, křížek skoro není vidět. Nutno zajisit souhlas 
majitelů a během brigády vyčisit. OV chce v souvislosi s plánovanou novou cestou od autobusové 
zastávky křížek v budoucnu přemísit.  

6.4. Správcová hasičské zbrojnice Marie Čekalová upozornila, že nesouhlasí soupis majetku, který je 
aktuálně v hasičské zbrojnici. V evidenci není bojler, vařič, varná konvice, dataprojektor, mikrovlnná 
trouba, kávovar, elektrické prodlužovačky atd.. Upozorňuje, že na všechny elektrické prostředky musí 
mít revize.  Marie Čekalová společně s Janou Kohlovou provedou inventuru veškerého vybavení v HZ, 
která se předá na obec Kamenici. 

6.5. V hasičské zbrojnici stále není návštěvní řád a provozní řád hasičské zbrojnice a prostranství 
přilehlého k hasičské zbrojnici. Jana Kohlová sdělila, že tyto řády již byly připravené v roce 2016 a je 
třeba ověřit, zda byly potvrzeny obcí Kamenice.  Zodpovídá Marie Čekalová. 

6.6. Marie Čekalová navrhuje rozšíření por}olia akcí konaných v hasičské zbrojnici: 

• Deskové hry pro dospělé i děi  - 2x měsíčně v pátek 

• Setkání se seniory (i z Kamenice). Již dvě úspěšná setkání proběhla. Budou pokračovat 
i nadále. OV přispěje na občerstvení. 

6.7. U hasičské zbrojnice nebudou ponechávány žádné hračky, které jsou zde často rozházeny.  
Všechny stávající hračky budou zlikvidovány. 

6.8. Marie Čekalová navrhuje, aby byly sledována významná výročí místních obyvatel (70 let a výš, tak 
jak to již OV dělal v minulosi) a OV těmto obyvatelům blahopřál a věnoval z peněz OV malou 
pozornost.  OV s návrhem souhlasí. 

6.9. Marie Čekalová se dotázala, zda je možné půjčovat pivní sety zakoupené v loňském roce. Je třeba 
stanovit pravidla na půjčování vybavení. Stejně tak je možné si půjčit křovinořez a šmpačku na dřevo.  

6.10. Michaela Valentová žádá, aby OV organizoval brigády i ve Šiříně – říká, že brigáda zrušená 
z důvodu hnízdění labum mohla být například přesunutá do Šiřína. Např. v současnosi je akutní 
vyčištění břehu Šiřínského rybníka u sila, částečně na pozemku společnosi Líšno. S Líšnem je toto již 
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předjednáno. Ztrácí se kontakt mezi obyvateli Šiřína a Všedobrovic mm, že většina brigád 
organizované OV jsou v poslední době směrovány do Všedobrovic.  

6.11. Čarodějnice – Gabriela Hejmová vyjádřila lítost, že čarodějnice nebyly přesunuty na jiné místo 
z důvodu hnízdění labum, i když to bylo možné. Řekla, že bychom si měli vážit, že můžeme pozorovat  
vyýjimečné ptáky při hnízdění tak z blízka. 

Hnízdo bylo během konání akce ohrazené a labuť i přes hluk celou dobu seděla nebo spala na vejcích. 
Proběhla debata. Dále bylo upozorněno, že děi během čarodějnici bez kontroly běhaly po místní 
komunikaci. Při další organizaci akcí osadním výborem musí osadní výbor včas ukončit akci, pokud 
nebudou účastníky akce dodržování základní pravidla – rušení nočního klidu, bezpečnost ohně a  
dopravní bezpečnost na silnici (vyloučení hry děm na vozovce a v její bezprostřední blízkosi). 

6.12. Leona Stránská vznesla dotaz ohledně řešení chodníku před domem 938, na rohu křižovatky 
Ringhofferova Řepčická. - v plánu je bezpečné propojení mezi Ringhofferovou ulici a hasičárnou- v 
procesu příprav.  

6.13. OV žáda obec Kamenice, aby byla sekána tráva kolem celého Dolního Všedobrovického rybníku 
a za krajnici mezi Šiřínským zámkem a Šiřínskou stodolou. 

6.14. OV upozorňuje na velmi špatný stav povrchu silnice na konci ulice Řepčická směrem Řepčice a 
žáda o opravu úseku. 

6.15. Je ucpaný propustek pod Ringhoferrovou ulicí u paní Čekalové.  Je nutno požádat skrz obec 
Kamenici Tecnické služby.  

6.16. OV schvaluje peníze na: 

• kvěinovou výsadbu ve Šiříně a Všedobrovicích 

• rámeček na fotku. 

• peníze na akce pro seniory a dary pro jubilanty 

      

     Za osadní výbor Mgr. Pělucha Petr Předseda OVVŠ 

       zápis Ing. Jana Kohlová
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